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Protokół Nr II/14 

z sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

w dniu 8 grudnia 2014 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja o godzinie 11:00 otworzył  

II sesję Rady Miejskiej w Łobżenicy. Powitał radnych oraz przybyłych gości. 

 

Poza radnymi w posiedzeniu uczestniczyli: Senator Rzeczypospolitej Polskiej Mieczysław 

Augustyn, Radny Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Henryk Szopiński, 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak, Wiceprzewodniczący Rady 

Powiatu w Pile Roman Sobieszczyk, Radna Rady Powiatu w Pile Zdzisława Bosak, Burmistrz 

Łobżenicy Piotr Łosoś, poprzedni Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak, Skarbnik Gminy 

Łobżenica Wiesława Adamowska, Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Łobżenicy Anna Gryniewicz, Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Łobżenicy Paweł 

Berndt, Dyrektor Gminnego Ośrodka Obsługi Szkół w Łobżenicy Marek Połczyński, 

Dyrektor Gimnazjum im. Jana Pawła II w Łobżenicy Hanna Król-Synoradzka, Dyrektor 

Szkoły Podstawowej im. Komisji Edukacji Narodowej w Łobżenicy Renata Grochowska, 

Wicedyrektor Szkoły Podstawowej im. Komisji Edukacji Narodowej  

w Łobżenicy Marzena Bijowska, Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Mikołaja Kopernika  

w Wiktorówku Ewa Kaczmarek, Dyrektor Szkoły Podstawowej w Luchowie Jadwiga 

Szuszkiewicz, Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Prymasa Tysiąclecia Stefana Kardynała 

Wyszyńskiego w Fanianowie Maria Pirecka, Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Kawalerów 

Orderu Uśmiechu w Dźwiersznie Małym Iwona Pszeniczka, Dyrektor Przedszkola 

Publicznego w Łobżenicy Iwona Gajdzińska, Wicedyrektor Przedszkola Publicznego  

w Łobżenicy Mirosława Długołęcka, a także Radca Prawny Urzędu Miejskiego Gminy 

Łobżenica Gabriela Reszkowska, Przewodnicząca Zarządu Samorządu Mieszkańców Miasta 

Łobżenicy Bronisława Mazurek, Kierownik Posterunku Policji w Łobżenicy Karol Tatera, 

Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej w Łobżenicy Renata Mazurek, Zastępca 

Przewodniczącej Miejskiej Komisji Wyborczej w Łobżenicy Mariusz Gniot, sołtysi, 

mieszkańcy oraz przedstawiciele prasy lokalnej.     

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica. Porządek obrad 

został ustalony przez Komisarza Wyborczego w Pile. Przedstawiał się on następująco: 
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1. Otwarcie sesji 

2. Sprawy regulaminowe: 

- stwierdzenie quorum, 

- przedstawienie porządku obrad. 

3. Wręczenie Burmistrzowi przez Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej  

w Łobżenicy zaświadczenia o wyborze. 

4. Ślubowanie Burmistrza. 

5. Zakończenie obrad. 

 

Postanowienie Nr 92/14 Komisarza Wyborczego w Pile z dnia 3 grudnia 2014 r. w sprawie 

zwołania sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy w celu złożenia ślubowania przez Burmistrza 

Łobżenicy wybranego w wyborach przeprowadzonych w dniach 16 i 30 listopada 2014 r. 

stanowi załącznik numer 1 do protokołu. 

Zawiadomienie o sesji stanowi załącznik numer 2 do protokołu. 

 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oświadczył, że zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co 

wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych uchwał.  

Listy obecności radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią załącznik numer 3 - 5 

do protokołu.  

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja przedstawił porządek 

obrad ustalony przez Komisarza Wyborczego w Pile. 

 

Ad. 3 

Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej w Łobżenicy Renata Mazurek  

Wręczyła panu Piotrowi Łososiowi zaświadczenie o wyborze na Burmistrza Łobżenicy. 

Odczytała treść tego dokumentu.  

Kopia zaświadczenia stanowi załącznik numer 6 do protokołu. 

 

 

 



 3 

Ad. 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że zgodnie z art. 29a ustawy o samorządzie gminnym objęcie obowiązków 

przez Burmistrza następuje z chwilą złożenia wobec Rady Gminy ślubowania. 

Oznajmił, że po przedstawieniu treści ślubowania Pan Burmistrz oprócz słowa „ślubuję” 

może dodać „Tak mi dopomóż Bóg”.  

Następnie odczytał treść ślubowania: „Obejmując urząd Burmistrza Gminy, uroczyście 

ślubuję, że dochowam wierności prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla 

dobra publicznego i pomyślności mieszkańców Gminy”.  

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział: „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Stwierdził, że nowo wybrany Burmistrz Pan Piotr Łosoś objął swoje obowiązki. Oznajmił, że 

„słowa wypowiedziane w tej formułce niech będą słowami najważniejszymi na tej nowej 

drodze zawodowej, która czeka przed Burmistrzem”. 

Następnie życzył panu Piotrowi Łososiowi powodzenia w pełnieniu funkcji Burmistrza. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił „przede mną nowy rozdział w historii mojego życia, ale też nowa karta w historii 

naszej lokalnej samorządności”. Oświadczył, że będzie sumiennie wykonywał swoje 

obowiązki. 

Burmistrz Łobżenicy powiedział, że zamierza realizować wizję funkcjonowania Gminy 

przedstawioną w programie wyborczym. Stwierdził, że „wiele na pewno udało się u nas 

osiągnąć, mamy wiele sukcesów, ale na pewno sporo mamy jeszcze do zrobienia”. Dostrzegł 

potrzebę dokonania zmian w wielu sferach funkcjonowania Gminy Łobżenica. 

Pan Burmistrz podkreślił znaczenie sposobu i stylu zarządzania. Porównał funkcję włodarza 

Gminy do sternika łodzi. Zwrócił uwagę na budowanie wspólnoty, która jest „istotą państwa 

obywatelskiego”. Dostrzegł bardzo ważną rolę promocji Gminy. Może ona wspierać rozwój 

gospodarczy. Zadeklarował wolę współpracy z radnymi, sołtysami, pracownikami Urzędu 

Miejskiego, samorządem Powiatu Pilskiego i Województwa Wielkopolskiego. 
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Następnie Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś podziękował panu Eugeniuszowi Cerlakowi za 

12 lat wspólnej pracy na rzecz Gminy. Pan Burmistrz złożył również podziękowania 

wszystkim osobom, które go wspierały, między innymi rodzinie.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Podziękował w imieniu radnych panu Eugeniuszowi Cerlakowi za pracę wykonaną na 

stanowisku Burmistrza. 

 

Gratulacje Burmistrzowi Łobżenicy Piotrowi Łososiowi oraz podziękowania poprzedniemu 

Burmistrzowi Eugeniuszowi Cerlakowi złożyli Senator Rzeczypospolitej Polskiej Mieczysław 

Augustyn, Radny Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Henryk Szopiński, 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak, radni powiatowi Roman 

Sobieszczyk i Zdzisława Bosak, dyrektorzy placówek oświatowych z terenu Gminy, Dyrektor 

Gminnego Ośrodka Obsługi Szkół w Łobżenicy Marek Połczyński, sołtysi oraz pan Piotr 

Orzeł. 

Wszystkie osoby życzyły panu Piotrowi Łososiowi powodzenia i wytrwałości w pełnieniu 

funkcji gospodarza Gminy. 

 

Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak 

Podziękował wszystkim osobom, z którymi współpracował przez 12 lat pełnienia funkcji 

Burmistrza.  

Podsumował okres swoich rządów. Oznajmił, że największym problemem dla Gminy był 

brak kanalizacji i kary związane ze zrzutem ścieków do środowiska. W przypadku obowiązku 

zapłaty kar rozwój Gminy zostałby ograniczony. W chwili obecnej Gmina Łobżenica nie 

posiada „ani jednej złotówki kary za zrzut ścieków”. Pan Burmistrz dostrzegł potrzebę 

kontynuowania budowy kanalizacji. 

Oświadczył, że większość środków finansowych została skierowana na realizację inwestycji 

na terenie Łobżenicy. Powiedział, że nie było innego wyjścia jak zamknięcie Szkół 

Podstawowych w Witrogoszczy i Liszkowie. Stwierdził, że Gmina Łobżenica „dokłada do 

oświaty” i „jeszcze pewnie jakiś czas trzeba będzie to robić”.  

Pan Eugeniusz Cerlak poinformował, że był przeciwny wycofaniu ze Szkół Podstawowych 

języka niemieckiego. Podkreślił potrzebę znajomości języków obcych przez młodzież. 

Stwierdził, że budowa gimnazjum w Łobżenicy była „wielkim wysiłkiem dla Gminy”. Koszt 

tej inwestycji wyniósł prawie 7 milionów zł. 
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Pan Burmistrz wyraził zadowolenie z dobrze funkcjonującego Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Łobżenicy. Opowiedział się za sprzedażą lokali 

mieszkalnych będących własnością Gminy, z wyjątkiem lokali socjalnych i użytkowych.  

Powiedział, że w ciągu ostatnich 12 lat duże zmiany zaszły w Gminnym Centrum Kultury. 

Pozytywnie ocenił pracę tej jednostki. Stwierdził, że liczba imprez organizowanych na terenie 

Gminy jest duża. Każde sołectwo ma prawo zorganizować swoje święto. Docenił działania 

podejmowane w zakresie profilaktyki alkoholowej.  

Kontynuując swoją wypowiedź pan Eugeniusz Cerlak oznajmił, że „tego wszystkiego, co 

zrobiliśmy na terenie Gminy, nie udałoby się zrobić bez funduszy unijnych”. „Gmina 

wykorzystała 100% funduszy unijnych”. Docenił pracę wykonaną przez panią Magdalenę 

Gdaniec, panią Skarbnik oraz pana Wiesława Hektusa w zakresie pozyskania środków 

zewnętrznych. Poinformował, że Gmina uzyskała dofinansowanie na remont stadionu 

miejskiego oraz wykonanie nabrzeża nad rzeką Łobżonką (od strony cmentarza). 

Pan Burmistrz wyraził zadowolenie z przystąpienia Gminy Łobżenica do Związku Gmin 

Krajny. Powiedział, że na dzień dzisiejszy nie istnieją przesłanki do podniesienia opłat za 

odbiór odpadów. Oznajmił, że została podpisana umowa na budowę sortowni odpadów  

w Złotowie.  

Następnie przedstawił stan realizacji inwestycji. Zakończona została budowa dróg na Osiedlu 

Leśnym, Osiedlu przy ul. Złotowskiej oraz remont ul. Polnej. Do uregulowania pozostała 

kwota 300 000,00 zł. Dobiegła końca rozbudowa świetlic wiejskich w Ferdynandowie, 

Izdebkach, Topoli i Trzeboniu. Gmina oczekuje na zwrot dofinansowania ze środków 

unijnych w wysokości 427 438,00 zł.  

Pan Burmistrz poinformował, że budowa kanalizacji sanitarnej w Łobżenicy została 

zakończona. W 2014 r. podłączono zasilanie energetyczne do przydomowych przepompowni. 

Audyt przeprowadzony przez Urząd Kontroli Skarbowej skutkował potrąceniem z ostatniej 

transzy refundacyjnej środków w wysokości 439 910,99 zł. Do końca 2014 r. Gmina otrzyma 

zwrot 132 587,00 zł. Według pana Eugeniusza Cerlaka istnieje możliwość odwołania się do 

Sądu Administracyjnego, ponieważ inwestycja została przeprowadzona prawidłowo. Prezes 

Urzędu Zamówień Publicznych wydał pozytywną opinię. 

Pan Burmistrz powiedział, że kontynuowana jest rekultywacja wysypiska odpadów  

w Luchowie. Został rozstrzygnięty przetarg na remont stadionu sportowego im. Alojzego 

Graja. Prace muszą zakończyć się do miesiąca czerwca 2015 r. Ponadto Gmina podpisała 

umowę na dofinansowanie w wysokości 50 000,00 zł projektu związanego z wykonaniem 

nabrzeża nad Łobżonką (od strony cmentarza). 
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Następnie pan Eugeniusz Cerlak oznajmił, że na dzień 1 grudnia 2014 r. saldo budżetu Gminy 

wynosiło 81 794, 78 zł. Poinformował, że „z tytułu zobowiązań bieżących do przekazania  

i zrealizowania są środki na działalność oświatową 900 000,00 zł oraz zadania pomocy 

społecznej i bieżące 694 000,00 zł. Zobowiązań z tytułu podatku do Urzędu Skarbowego  

i składek na ubezpieczenia społeczne Gmina nie posiada”. 

Pan Burmistrz powiedział, że w dniu 15 grudnia 2014 r. odbędzie się drugi przetarg ustny 

nieograniczony na zbycie lokalu mieszkalnego w Łobżenicy oraz lokali użytkowych  

w Łobżenicy i Ferdynandowie. Ponadto do końca 2014 r. planowana jest sprzedaż lokalu  

w Dźwiersznie Wielkim oraz nieruchomości rolnej w Kruszkach.  

Kończąc swoją wypowiedź pan Eugeniusz Cerlak wyraził zadowolenie z powodu wsparcia 

przez okoliczne jednostki samorządu terytorialnego remontu dachu kościoła parafialnego  

w Górce Klasztornej. Życzył panu Burmistrzowi Piotrowi Łososiowi szczęścia oraz realizacji 

założonych planów. 

 

Raport o stanie Gminy Łobżenica stanowi załącznik numer 7 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad sesji następujących punktów: 

- podjęcie uchwał w sprawie składów osobowych Komisji Stałych Rady Miejskiej, 

- podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2014 rok, 

- podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji w 2014 r. na remont zabytków. 

 

Pismo Burmistrza Łobżenicy w sprawie włączenia do porządku obrad projektu uchwały  

w sprawie: „Zmian w budżecie miasta i gminy na 2014 rok” oraz projektu uchwały  

w sprawie: „Udzielenia dotacji w 2014 roku na remont zabytków: Kościoła p.w. NM Panny 

Niepokalanej Poczętej, Sanktuarium Maryjne w Górce Klasztornej, Gmina Łobżenica” 

stanowi załącznik numer 8 do protokołu. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, wprowadziła do 

porządku obrad następujące punkty: 

- podjęcie uchwał w sprawie składów osobowych Komisji Stałych Rady Miejskiej, 

- podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2014 rok, 

- podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji w 2014 r. na remont zabytków. 
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Poszerzony porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji 

2. Sprawy regulaminowe: 

- stwierdzenie quorum, 

- przedstawienie porządku obrad. 

3. Wręczenie Burmistrzowi przez Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej  

w Łobżenicy zaświadczenia o wyborze. 

4. Ślubowanie Burmistrza. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie składów osobowych Komisji Stałych Rady Miejskiej, 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2014 rok, 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji w 2014 r. na remont zabytków. 

8. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Edwarda Starszaka  

o przedstawienie propozycji składu osobowego komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział, że pracą w Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego zainteresowani są 

następujący radni: 

- Robert Biskupiak, 

- Grzegorz Bruski, 

- Antoni Kapeja, 

- Aleksander Tadych, 

- Mariusz Wiśniewski. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Odczytał treść projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego Rady Miejskiej w Łobżenicy i poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  
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Nr II/7/14 sprawie powołania Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady 

Miejskiej w Łobżenicy, która stanowi załącznik numer 9 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił Przewodniczącego Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Roberta Biskupiaka  

o przedstawienie propozycji składu osobowego komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Robert Biskupiak 

Powiedział, że pracą w Komisji Oświaty i Polityki Społecznej zainteresowani są następujący 

radni: 

- Wiesław Bodetko, 

- Andrzej Borowy, 

- Andrzej Dziamara, 

- Wiesława Sikorska, 

- Edward Starszak, 

- Mariusz Wiśniewski. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Odczytał treść projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Oświaty i Polityki Społecznej 

Rady Miejskiej w Łobżenicy i poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr II/8/14 sprawie powołania Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej  

w Łobżenicy, która stanowi załącznik numer 10 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił Przewodniczącego Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej Grzegorza 

Bruskiego o przedstawienie propozycji składu osobowego komisji. 
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Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Grzegorz Bruski 

Powiedział, że pracą w Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej zainteresowani są 

następujący radni: 

- Ryszard Biniak, 

- Wiesław Bodetko, 

- Andrzej Borowy, 

- Marek Czerczak, 

- Andrzej Dziamara, 

- Aleksander Tadych, 

- Rafał Tomala, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Odczytał treść projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Rolnictwa i Infrastruktury 

Komunalnej Rady Miejskiej w Łobżenicy i poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr II/9/14 sprawie powołania Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady 

Miejskiej w Łobżenicy, która stanowi załącznik numer 11 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rafała Tomalę o przedstawienie propozycji 

składu osobowego komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Rafał Tomala 

Powiedział, że pracą w Komisji Rewizyjnej zainteresowani są następujący radni: 

- Ryszard Biniak, 

- Marek Czerczak, 

- Wiesława Sikorska, 

- Edmund Szcześniak. 

 



 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Odczytał treść projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

w Łobżenicy i poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr II/10/14 sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy, która 

stanowi załącznik numer 12 do protokołu. 

 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił panią Skarbnik o omówienie projektu uchwały w sprawie: „Zmian w budżecie 

miasta i gminy na 2014 rok”. 

 

Skarbnik Gminy Łobżenica Wiesława Adamowska 

Poinformowała, że Gmina Łobżenica wraz z innymi samorządami wsparła finansowo remont 

dachu oraz elewacji kościoła parafialnego w Górce Klasztornej. Powiedziała, że Gmina 

Łobżenica przekazała 100 000,00 zł. Ponadto remont kościoła dofinansowały: Powiat 

Złotowski w wysokości 50 000,00 zł, Gmina Krajenka 7 500,00 zł, Gmina Mrocza  

5 000,00 zł, Gmina Wyrzysk 15 000,00 zł, Gmina Szubin 10 000,00 zł, Miasto Złotów  

5 000,00 zł, Powiat Pilski 70 000,00 zł i Gmina Lipka 5 000,00 zł. Łączna wielkość wsparcia 

wyniosła 267 500,00 zł. 

Pani Skarbnik oznajmiła, że do budżetu Gminy Łobżenica została przyjęta kwota 

 262 500,00 zł. Projekt omawianej uchwały dotyczy wpisania do budżetu Gminy kwoty  

5 000,00 zł.  

Pani Wiesława Adamowska powiedziała, że oprócz zmiany budżetu musi zostać podjęta 

uchwała w sprawie udzielenia dotacji na remont kościoła parafialnego w Górce Klasztornej. 

Następnie zostanie spisana umowa z władzami Sanktuarium Maryjnego. Dotacja musi zostać 

rozliczona do końca 2014 r. 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku uwag odczytał treść projektu uchwały w sprawie: „Zmian w budżecie miasta  

i gminy na 2014 rok” i poddał go pod głosowanie. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr: II/11/14 sprawie: „Zmian w budżecie miasta i gminy na 2014 rok”, która stanowi 

załącznik numer 13 do protokołu. 

 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Odczytał treść projektu uchwały w sprawie: „Udzielenia dotacji w 2014 roku na remont 

zabytków: Kościoła p.w. NM Panny Niepokalanej Poczętej, Sanktuarium Maryjne w Górce 

Klasztornej, Gmina Łobżenica”. 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie. Wobec braku uwag poddał 

pod głosowanie projekt powyższej uchwały  

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr: II/12/14 sprawie: „Udzielenia dotacji w 2014 roku na remont zabytków: Kościoła 

p.w. NM Panny Niepokalanej Poczętej, Sanktuarium Maryjne w Górce Klasztornej, 

Gmina Łobżenica”. 

Uchwała stanowi załącznik numer 14 do protokołu. 

 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że w dniu 11 grudnia 2014 r. o godzinie 16:00 w sali konferencyjnej Urzędu 

Miejskiego Gminy Łobżenica będzie możliwość skorzystania z pomocy przy wypełnianiu 

oświadczeń majątkowych. 

Poprosił również radnych o pobranie w Biurze Rady Miejskiej projektu budżetu Gminy na 

2015 rok. 
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W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Antoni Kapeja o godzinie 12:15 zakończył obrady II sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

 

 

Protokołował:        Przewodniczył: 

(-) Łukasz Sobieszczyk      (-) Antoni Kapeja 


